
 

 

 
Kvarnholmsbron – Made in China? 
Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande Mats Gerdau 2014-06-16 
Frågeställare: Sidney Holm - Miljöpartiet de gröna

 

Enkel fråga om den nya Kvarnholmsbron 

Vi i Miljöpartiet tycker det är trist att det nu byggs en extra bilbro till Kvarnholmen utöver 
den bro som redan finns idag, mer utrymme åt bilar leder oundvikligen till mer biltrafik och 
en tristare stadsmiljö. 

Tyvärr blev det inte blev ett svenskt företag som fick bygga bron, vilket förmodligen hade 
lett till fler jobb här i Sverige. Nu visar det sig att bron byggs i ett lågprisland för att sedan 
transporteras hela vägen hit och monteras på plats, trist tycker jag. 

Sverige är känt för sina järnmalmsgruvor och för att producera stål i högsta kvalité. En 
redan ohållbar bro skulle bli än mer ohållbar om det visar sig att inte ens stålet den byggs 
av kommer från Sverige. Det gäller ju att försöka se positivt på saker och ting och jag 
hoppas på ett mindre trist svar på min enkla fråga.  

 

 

 

Min enkla fråga är 

• Vilket land kommer stålet i vår nya kvarnholmsbro ifrån? 

 

 

………………………………….. 
Sidney Holm (mp)           

 


